
La Casa de la Vila

Port Begur

En aquest aparta t de la Casa de la 
Vila i des de la Conselleria de Turisme, 
voldria deixar clares o si res més no, 
donar una mica de Hum, a algunes 
opinions que s 'han pub lica t a la 
premsa referents al projecte de cons- 
trucció  del port esportiu «PORT DE 
BEGUR».

Des del primer m om ent que decidi- 
rem presentar la candidatura conjunta 
PSC-CUBE a les eleccions m unicipals 
de l'any 1 9 8 7 , les nostres idees i 
propostes han estâ t clares i precises. 
Mai hem dub ta t d 'e lles i ningú podrá 
dir que hem jugat a oportunism es 
politics.

Les nostres propostes e lectorals i el 
seu desenvolupam ent posterior han 
estât dares i ferm es, a ixò sí, dialo- 
gants i tractades amb la Sensibilität 
que el tem ps i la rea lita t de cada dia 
ens demana o obliga.

La proposta d 'ub icar el port esportiu 
a la platja del Racó, fou una proposta 
clara des del primer m om ent, reafir- 
mant-la to t segu ii de conéixer el 
résultat e lectoral, ja que segons el 
nostre parer és el Hoc més adéquat, i 
diria que l'ûn ic  Hoc possible en to t el 
litoral, des de la platja del Racó fins a 
Palamós. Aquesta opinió és, a més, 
recolzada per d iferents organismes 
oficiáis.

Els dos grups po litics que vam 
presentar candidatura a les últim es 
eleccions m unicipals, portaven en el 
seu programa la construcc ió  d 'un  port 
esportiu.

En converses a princip is de l'ac tua l 
legislatura amb alguns membres del 
CiU, veien el fu tu r port en llocs corn la 
platja Fonda, Ree de Ses Graïes, Sa 
Tuna o Aigua Freda. CiU estava d ispo
sât a sacrificar aqüestes platges amb 
to ta  natura lita t i a ixi ho han m an ifestâ t 
sempre.

No entenc, corn és, que ara tiren 
llenya al foc  jugan t amb els sentim ents 
d 'a lgunes fam ilies, fe n t que es 
m anifestin  en Hoc d 'e lls.

Respecto l'op in ió  d 'aquestes perso
nes, que s 'han m an ifes ta i ú ltim am ent 
en vers el tema que ens ocupa, però

cree que en el seu m om ent no s 'in fo r- 
maren degudam ent. No deuen saber 
que el projecte guanyador del concurs 
d 'idees no és de fin itiu  i que ta n t 
l'A ju n tam en t com el MOPU i el Depar
tam ent de Ports i Costes de la Genera
litä t, exigirán to tes les m od ificacions i 
garanties que calguin ta n t pel que fa a 
im pacte am biental com de dinám ica 
litoral.

Está ciar que l'en to rn  de la platja del 
Racó canviarà, perô no necessària- 
m ent ha de ser per a p itjo r. Estern 
convençuts que el résu lta t serà un Hoc 
a tractiu  per a m olts v is itan ts  i 
begurencs, a part de l'im po rtan t 
m ovim ent que representa ta n t humà 
com econôm ic.

Per descom pta t que Begur en sortirà 
m olt més bénéfic iâ t de la presèneia del 
port que no pas de l'ac tua l platja del 
Racó, i per a ixò la petic ió  publicada a 
la premsa dem anant a l'A lca lde  i al 
Regidor de Turisme la retirada del 
projecte del fu tu r port, és impensable. 
No és una decisió de dues persones, 
quan la gran majoria del poblé està 
d 'acord  en la seva construcció .

El rum or de vo ler presentar una gran 
q uan tita t de firm es davant l'A ju n ta 
m ent, en contra  del port no té cap 
validesa atés que han estâ t recollides 
en els pobles del vo ltan t de Begur i no 
a Begur m ateix.
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